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لسنا الوحيدون، ولكننا الافضل
وإنتاج  بإطلاق  القيادة،  الى  طريقها  بدأت  ما  وسرعان   ،2009 عام  في  ذ.م.م.  الدولية  الكفاءة  شركة  تأسست 

المنتجات الطبيعية وفقا للمعايير العالمية. 

مجال  في  الرائده  الان  ذ.م.م.  الدولية  الكفاءة  شركة  وتعتبر  الاردن،  عمان،  الصناعية  المنطقة  في  المصنع  يقع 

تخصصها الصناعي في الاردن.

الكفاءة وضعت الجودة كاهميتها القصوى. ولقد وضعنا تفانينا الكامل لتلبية إحتياجات العملاء ورضاهم وهذا ما 

جعلنا فريدين.

لصناعتنا  سمح  وهذا   .)R & D( والتطوير  البحث  قسم  بإنشاء  قامت  المستقبل،  على  تركيزها  خلال  ومن  الكفاءة 

الحالية  احتياجاتك  جميع  تناسب  التي  فائدة  الأكثر  الحلول  تقديم  خلال  من  الأخيرة  التطورات  مقدمة  في  البقاء 

والمستقبلية ، وبالتالي ، تجد المنتجات والتطبيقات المحسّنة طريقها إليك بسرعة.

We are not alone, but we are the best.
Alkafaah International Co. LLC was founded in 2009, the factory is located at the industrial area of Amman.Jordan.

Soon began its path to leadership, launching and creating natural products at world- class standards.

Alkafaah International Co. LLC now considered as one of the leaders in its specialization in Jordan.

Alkafaah puts quality of the utmost importance, also puts it’s complete dedication to the customer’s needs there-

fore satisfaction of the customers is what makes us unique.

By creating Research & Development section (R&D) Alkafaa focused on the future which allows it’s industry to 

stay ahead the latest developments, which offers the most beneficial solutions that fit all of your present, future 

needs, thus, improved products , applications quickly find their way to you.

www.winnyjo.com
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مهمتنا : 
نتطلع دائما الى تقديم ما هو أفضل للعالم من المنتجات المناسبة لكافة أفراد العائلة من خلال تنويع خط الانتاج للعناية بالجسم، 
والوجه، والعناية بالشعر، وتصفيف الشعر )مستحضرات التجميل(. وجدنا ذلك ليس كافيا من خلال التطلع الى الجوانب الاخرى من 

إحتياجات العائلة، لذا قمنا بإطلاق منتجاتنا من المنظفات. 
للرجال  الذهبي  العسل  ويني  نوعه  من  الفريد  بمنتجنا  وبدأنا  الغذائية،  المكملات  بصناعة  المتخصص  قسمنا  بإطلاق  قمنا  مؤخرا، 

والنساء. لهذا المنتج هدف رئيسي وهو اتمام السعادة على العائلة.
إن هدفنا الرئيسي هو تحقيق مبدأ )العناية المتكاملة(، من خلال تلبية إحتياجاتك اليوم وغدا.

نكفل منتجاتنا لتكون متوافقة مع مكونات الجودة الطبيعية من خلال استخدام وسائل التكنولوجيا الحديثة

Mission :
We are always looking forward providing the world with the best ever products for all members of the family with a wide range of 

body, facial’s, hair care, hair styling products (Cosmetics), also we provide detergents and convertible industry products .

Recently, we have launched a successful new manufacturing section for food supplements, starting with our unique and powerful 

items Winny golden honey, Ghost honey for male and female.

Our main target is to achieve principal (The Integrated Care), while serving your needs today and tomorrow.

We guarantee our products to be formulated with premium natural quality components developed by using modern means of 

technology.

www.winnyjo.com
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Certificates   شهــــــادات
To get the maximum quality we aim to, we always seek to apply all systems and obtain all certificates related to our 

industries, as shown below:

We comply with Food Safe-
ty Program , which complies 
with the requirements of 
(GMP) Good Manufacturing 
Practices for Food

ISO 22716:2007 
Quality Management System 
which complies with the re-
quirements of Good Manu-
facturing Practices (GMP) for 
cosmetics Products.

ISO 22000:2018 
Food Safety Management 
System, which covers the 
manufacturing of honey 
based food supplements.

ISO 9001:2015 
Quality Management System, 
which covers the manufac-
turing of cosmetics products, 
medical devices and honey 
based food supplements.

ISO 13485:2016 
Quality Management System, 
which covers the manufactur-
ing of medical devices
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ويني سوفت كريم بالجلسرين منعم للبشرة 
يعتبر ويني كريم بالجلسرين من أهم الكريمات المرطبة للبشرة لاحتوائه على الجلسرين 
الذي يعمل كطبقة حماية من أشعة الشمس مما يحول دون فقدان البشرة رطوبتها 

فيحافظ على صحة بشرتك ونضارتها .
أكثر  رطبة  ببشرة  التمتع  لك  يضمن  بالجلسرين  ويني  لكريم  المنتظم  الاستخدام  ان 

مرتين في أسبوع واحد مقارنة مع عدم الاستعمال .

طريقة الاستعمال:  اغسلي البشرة بماء فاتر ثم جففيها بمنشفة، ضعي الترا ويني 
كريم فوق المنطقة المرادة ودلكيه بلطف إلى أن يتم امتصاصه، للحصول على أفضل 

النتائج استعمليه بانتظام.

Winny Soft Cream with Glycerin Smoothing Skin
Winny cream with glycerin one of the most important moisturizing creams for the skin 

because it contains glycerin, which acts as a layer of protection from the sun, which 

prevents the skin from losing moisture, maintaining the health of your skin and fresh-

ness.

Regular use of Winny Glycerin Cream ensures that you enjoy more moisture twice in 

one week compared to not using it.

How to use: Wash the skin with lukewarm water and then dry it with a towel. Apply 

Ultra Winny cream over the desired area and massage gently until absorbed, for best 

results use it regularly.

Available Size: 250 ml - 100 ml

Packing:  250 ml (12 pcs x 1 carton)

                       100 ml (12 pcs x 1 box)/ 12 boxes x 1 carton

HS Code : 33043000300 
Tube

www.winnyjo.com
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ويني كريم مرطب مركز للجسم
لوشن للجسم للاستعمال اليومي غير دهني يتم امتصاصه سريعا، غني بالخلاصات التي 
تحمي البشرة من أشعة الشمس الضارة، ويحتوي على  فيتامينات تحافظ علىالبشرة 
 ليكشف 

ً
من الجفاف ويحافظ عليها رطبة ناعمة ويرطب البشرة الخشنة والجافة فورا

عن بشرة نضرة من العمق وأنعم 4 مرات أكثر.

خاص  اهتمام  مع  الجسم  كامل  على  بلطف  المرطّب  ضعي  الاستعمال:   طريقة 
، وقومي بتدليكه ببطء.

ً
بالمناطق الجافة جدا

الأفضل استعماله بعد الاستحمام عندما تكون بشرتك أكثر قابلية للترطيب

Winny Concentrated Body Lotion
Body lotion for daily use non-greasy and it is absorbed quicklyو Rich in extracts such 

that protects skin from harmful sunlight, ontains Vitamins which keeps skin from dry 

and keeps it hydrated and smooth, and moisturizes coarse and dry skin immediately to 

reveal a fresh complexion of depth, smoother 4 times more.

How to use: Gently apply the moisturizer to the entire body with special attention 

to very dry areas, and massage it slowly.

Best to use after bathing when your skin is more likely to moisturize

Available Size: 400ml

Packing:  2Packing (12 pcs x 1 carton)

HS Code : 33049900190 Glycerin
All Skin Types with Milk 

Proteins & Vitamins

All Skin Types with 

Jojoba Oil & Vitamin E

www.winnyjo.com
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ويني زبدة الجسم برائحة الرمان

و  المانجا  زبدة  و  الكاكاو،  زبدة  الشيا،   زبدة  من  فريد  مركب 
المستخلصات  والزيوت الطبيعية المعطرة برائحة الرمان لتمنح 

البشرة ملمس حريري و تجعلها تبدو أكثر نضارة
 

 للبشرة والوجه والجسم.
ً
 ممتازاً

ً
 طبيعياً

ً
تعتبر زبدة الشيا مرطباً

تحتوي زبدة الكاكاو على مستويات عالية من مضادات الأكسدة 
التي تساعد على إصلاح الجلد. 

تعمل زبدة المانجا على تغذية وترطيب البشرة، مما يساعد على 
تحسين مرونتها ونعومتها.  

يعمل سيليكون 350 كعامل مضاد وواقي للجلد.  
انه  اذ  بالبشرة  العناية  منتجات  في   1215 سيليكون  يستخدم 

يضفي ملمسًًا ناعمًًا وغير دهني. 
 يسمى ايضا خلاصة الصبار , يتمتع بخصائص علاجية قوية. 

يعمل اللانولين كحاجز طبيعي للبشرة اذ انه يشبه. إلى حد كبير 
الزيوت الطبيعية.

 
هذا المنتج  من مستحضرات التجميل آمن للبالغين والمستخدمين في ظل الاستخدام المقصود وما 

هم بحاجة استخدام هذا المنتج.
 

طريقة الاستخدام:
ضع كمية على الجسم أو المنطقة المطلوبة. قم بتدليك المنطقة بلطف لضمان الامتصاص الكامل . 

 بعد الاستحمام أو في أي وقت تحتاج البشرة إلى ترطيب.
ً
لأفضل النتائج، يُُمكن استخدامها يوميّّاً

 
التوصية 

- لافضل النتائج والحصول على ترطيب  بشكل اسرع ينصح استخدام زبدة الشيا يوميا  من 1 – 3 مرات 
على بشرة نظيفة .

- ينصح و يوصى بحفظ المنتج في دراجة حرارة اقل من 30 درجة مئوية.

Winny Shea Body Butter Scented 
Pomegranate
A nourishing and moisturizing Body Butter with 

natural Shea, Cocoa Butter, many Oils and ex-
tracts, Scented with the essence of Pomegranate 
to hydrate deeply dry skin.
  
ACTIVE & MAINLY INGREDIENTS:
 - Butyrospermum Parkii (Shea Butter) Fruit 	
	 - Theobroma (Cocao) Seed Butter 
- Mangifera Indica (mango) Seed Butter		
- Dimethcone (Silicon 350) 
- Dimethcone (Silicon 1215) 			 
- D-Panthenol (Vitamin B5),
- Lanoline 
This is a cosmetics’ product that is safe for Adults 
and Users under intended and reasonably fore-
seeable use. 

Directions for Use:
Apply an appropriate amount on the body or the required area, then massage it gen-
tly until it’s completely absorbed. To best results, use it daily after bathing or at any 
time the skin needs moisturizing.

Recommendation 
- For the best results and to obtain a faster result, it is recommended to use the Shea 
Body Butter for 1-3 times on clean skin.
- It is recommended to store the product at a temperature below 30 °C.

Available Size: 200ml

Packing:   (12 pcs x 1 carton)

HS Code : 33049900190 

Shea Body Butter

www.winnyjo.com
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ويني بلسم الشعر المركز
ي 

ّ
 وغير متشابك، يغذ

ً
 مسرّحا

ً
 حريريا

ً
تركيبة ويني ناعمة تلطّف شعرك وتمنحه ملمسا

من  الكثير  على  يحتوى   ،
ً
ولمعانا صحة  ليمنحه  طبيعية  خلاصات  على  لاحتوائه  الشعر 

الفيتامينات والمعادن المميزة والتى تساعد على تقوية الشعر الخفيف،  يساعد على 
التى  الالتهابات  التقليل من  بالصلع،  الشعر والحماية من الإصابة  الحماية من تساقط 
تصيب فروة الرأس والتي تصيب الشعر بالضعف وتجعله خفيفا، يساعد على نمو الشعر 

والتقليل من القشرة التي تصيب الشعر.

طريقة الاستعمال:  بعد غسل الشعر جيدا بالشامبو دلكي شعرك برفق باستخدام 
بلسم ويني, اتركيه لمدة 15-10 دقيقة , اشطفي شعرك بشكل جيد وقومي بتصفيفه 

كالمعتاد .

Winny Hair Conditioner  Concentrated
Winny Combination is soft and make your hair smooth and give it silky texture, styled 

and not interlaced, Nourishes your hair because it contains natural extracts to get 

more healthy and shiny hair, contains a lot of vitamins and special metals that help 

week hair to be stronger, Prevents hair loss and protect you from baldness, Reduces 

scalp infections that make your hair week, Helps hair to grow and reduce dandruff.

How to use: After shampooing, message your hair gently using Winny conditioner, 

leave it for 10-15 minutes, rinse your hair thoroughly and styling as usual.

Available Size: 800ml.

Packing:  (12 pcs x 1 carton)

HS Code : 33049900190 
Aloe Vera

www.winnyjo.com



10 PAGE

ويني شامبو وبلسم
لاحتوائه  الأول  الاستخدام  من  الشعر  ترطيب  على  العالية  بقدرته  ويني  شامبو  يتميز 

على  مكونات طبيعية  مما  يُعيد لشعرك الحيوية والنضارة.

الرأس.  الرطب وفروة  الشعر  الشامبو بلطف على  يتم تدليك  طريقة الاستعمال:  
 بالماء. يعاد تكرار العملية عند الضرورة.

ً
يتم غسل الشعر جيدا

Winny Shampoo & Conditioner
Winny shampoo is highly moisturizing from the first use because it contains natural 

ingredients, restoring your hair’s vitality and freshness.

How to use: massage your wet hair and scalp gently using Winny shampoo. Wash 

hair thoroughly with water. Repeat the process as necessary.

Available Size: 800 ml

Packing:   (12 pcs x 1 carton)

HS Code : 33051000000 

Olive Oil & Avocado Aloe Vera Argain & Avocado Oil

www.winnyjo.com
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Available Size: 30ml.

Packing:  (12 pcs x 1 carton)

HS Code : 33049900190 

Facial Serum

www.winnyjo.com

ويني سيروم الوجه للنضارة والتفتيح
يحتوي هذا السيروم على ألفا أربوتين وحمض الهيالورونيك اللذان يعملان 
على  مكوناته  تعمل  و  كما  الوجه  الداكنةفي  والبقع  التصبغ  لتقليل  معا  
الحد من إنتاج الميلانين وتساعد على تفتيح البشرة ةاعطائها النضارةكما و 

ان هذا السيروم  خفيف الوزن وغير لزج ويمتصه الوجه بسهولة.
  

 . Hydroquinone  -D-glucopyranoside ا
ً

يُُسمى أيضً
ا حمض الأسكوربيك. 

ً
يُُسمى أيضً

يساعد حمض الهيالورونيك على تمدد الجلد ويجعل البشرة مرنة ويقلل من 
التجاعيد والخطوط الدقيقة في البشرة.

يعمل على تخففيف الحكة بسبب جفاف الجلد وتهيجه. 
ا النياسيناميد. 

ً
يُُسمى أيضً

يسمى ايضا خلاصة الصبار.
يمنع حمض الكوجيك تنشيط التيروزيناز بالأشعة فوق البنفسجية. 

ا مستخلص عرق السوس. 
ً

يُُسمى أيضً
التخلص  على  ويساعد  الخلايا  وتجديد  نمو  معدل  من  اللاكتيك  حمض  يزيد 

من خلايا الجلد الميتة المتراكمة على البشرة . 
اليات  على  يعمل  حيث  البشرة  لون  لموازنة  تطويره  تم  جديد  ببتايد  هو 

مختلفة لتفتيح لون البشرة.
 

هذا المنتج  من مستحضرات التجميل آمن للبالغين والمستخدمين في ظل 
الاستخدام المقصود وما هم بحاجة استخدام هذا المنتج.

    
طريقة الاستخدام:

يُُوضع مساءًً بعد تنظيف البشرة بحركة دائرية خفيفة للأعلى مع نقر بأطراف 
الأصابع  ويترك لمدة  دقيقتين لضمان الامتصاص الكامل وينصح باستخدام 

الكريم المرطب بعده ب 5  دقائق.
 

التوصية 
- لافضل النتائج والحصول على نتيجة بشكل اسرع ينصح استخدام السيروم 

مساءا يوميا على بشرة نظيفة  واستخدام كريم مرطب بعده 
- ينصح و يوصى بحفظ المنتج في دراجة حرارة اقل من 30 درجة مئوية

Winny Shea Body Butter Scented Pomegranate
This serum with Alpha Arbutin & Hyaluronic Acid has been especial-
ly formulated to reduce pigmentation, dark spots and blemishes. Its 
ingredients curb the melanin production and help with brightening & 
whitening of skin. This serum is lightweight and non-sticky and gets 
easily absorbed by the Face.
 ACTIVE & MAINLY INGREDIENTS:
- Alfa Arbutine   			   - Vitamin C 
- Hyaluronic Acid 			   - Sodium Hyaluronate 
- ( Vitamin B3 )
- Aloe Barbadensis (Aloe Vera) Extract
- Kojic Acid 
- Glycyrrhiza Glabra Leaf Extract	 - Lactic Acid  
- Tetra Peptide 
 
This is a cosmetics’ product that is safe for Adults and Users under 
intended and reasonably foreseeable use.
  
Directions for Use: 
Apply it in the evening after cleansing the skin in a light circular up-
ward motion with fingertips and leave for two minutes to ensure 
complete absorption. It is recommended to use moisturizing cream 
After Five minutes.
 Recommendation 
- For the best results and to obtain a faster result, it is recommended 
to use the serum every evening on clean skin and use a moisturizing 
cream afterwards.
- It is recommended to store the product at a temperature below 30 °C
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Available Size: 400ml.

Packing:  (12 pcs x 1 carton)

HS Code : 33049900190 

Anti-Dandruff

ويني شامبو لازالة القشرة
قروة  قشرة  من  التحلص  على  والمميزة  الفريدة  بتركيبته  ويني  شامبو  يعمل 

على  تعمل  التي  المواد  الى  بالاضافة  فعالة  مواد  على  لاحتوائة  وذلك  الراس 
لامع   و  مشرق  منظر  ويني  شامبو  ويضفي  كما  الزيوت  وازاله  الشعر  تنظيف 

للشعر. 
كليمبازول هو مضاد للفطريات. 

يعمل كمادة خافضة للتوتر السطحي.
تستخدم مادة الكيتوكونازول لعلاج الالتهابات الجلدية الناجمة عن الفطريات 

)الخميرة(.
الترطيب  خصائص  تعزيز  على  طبيعي  بشكل  كوكاميدوبروبيل  البيتين  يساعد 

والترطيب.
للتوتر  خافضة  مادة  الكوكامايد  تعتبر   DEA( )كوكاميد   ديثانولامين  كوكاميد 

السطحي تعمل على تثبيت الرغوة في الشامبو. 
تسمح  السطحي  للتوتر  خافضة  مادة  عن  عبارة  امفواسيتيت  كوكو  صوديوم 

باختلاط الماء والزيت.
التجميل  مستحضرات  في  واسع  نطاق  على   Polyquaternium-7 يستخدم 

كمرطب ممتاز لفروة الرأس. 
ترك هذا السيليكون بصمته في عالم العناية بالشعر بقدرته على تعزيز الاحتفاظ 

بالرطوبة وتوفير ملمس ناعم .   
بالبشرة  العناية  منتجات  في   PEG-7 Glyceryl Cocoate يستخدم  ما  غالبًًا 

والعناية بالشعر لقدرته على العمل كعامل تنظيف ومستحلب وبلسم. 
متعددة  النيتروزامين  من  خالية  السطحي  للتوتر  خافضة  مادة  عن  عبارة  هي 

الوظائف.
ا للاستخدام على جميع أنواع الشعر.

ً
يعتبر ديسيل جلوكوسايد آمنً

 
هذا المنتج  من منتجات العناية الشخصية آمن للبالغين والمستخدمين في ظل 

الاستخدام المقصود وما هم بحاجة استخدام هذا المنتج.
  

طريقة الاستخدام:
بتدليك  قم  ثم  الرأس  وفروة  المبلل  الشعر  الشامبوعلى  من  مناسبة   كمية  ضع 
بلطف من الجذور إلى الأطراف ,  للحصول على رغوة غنية لمدة 5-3 دقيقة. اشطف 
مرات   5  3- الطريقة  هذه  كرر  النتائج،  أفضل  على  للحصول   , الدافئ  بالماء  جيدا 

.
ً
أسبوعياً

 
التوصية 

- لافضل النتائج والحصول على نتيجة  بشكل اسرع ينصح استخدام الشامبو يوميا  
م على فروة راس وشعر نظيف.

- ينصح و يوصى بحفظ المنتج في دراجة حرارة اقل من 30 درجة مئوية

Winny Shampoo Anti-Dandruff
Winny Shampoo, with its unique formula, works to get rid of dandruff 

because it contains effective ingredients in addition to substances that 
work to clean the hair and remove oils.  Winny Shampoo also adds shine 
and a bright appearance to the hair.
  
ACTIVE & MAINLY INGREDIENTS:
- Climbazol 
- Sodium Lauryl Sulfate 
- Ketoconazole
- Cocamidopropyl Betaine 
- Cocamide Dea  
- Sodium Cocoamphoacetate 
- Polyquaternium-7
- Dimethconal & Tea Silicon
- Peg-7 Glyceryl Cocoate
- Ditrol Al40
- Decyl Glucoside

This is a Personal Care that is safe for Adults and Users under intended 
and reasonably foreseeable use.
   
Directions for Use:
Apply appropriate amount to wet hair and scalp then massage it gently 
from root to tip and massage into a rich foam for 3-5 minutes. Rinse thor-
oughly with warm water
For Best Results, repeat this method 3-5 times weekly.
 
Recommendation 
- For the best results and to obtain a faster result, it is recommended to 
use the Shampoo Daily on clean Hair & Scalp. .
- It is recommended to store the product at a temperature below 30 °C
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ويني كريم حمام زيت المركز 
يحتوي حمام زيت ويني على زيت الزيتون وبروتين القمح  والكيراتين الذي يمنح النعومة 
من  العديد  على  ويحتوي  كما  قصيرة،  زمنية  فترة  خلال  كثافته  ويزيد  للشعر،  الزائدة 

المعادن، والفيتامينات المهمة والضروريّة.

طريقة الاستعمال:  بعد غسل الشعر جيدا بالشامبو دلكي شعرك برفق باستخدام 
وقومي  جيد  بشكل  شعرك  اشطفي   , دقيقة   10-15 لمدة  اتركيه  ويني,  الزيت  حمام 

بتصفيفه كالمعتاد.

Winny Concentrated Oil Treatment Cream
Winny oil treatment cream contains olive oil  , keratin and Wheat protein strengthens 

that gives extra smoothness to the hair, and increases its thickness within a short peri-

od of time, Elimination of fragmentation and cracking, due to the extract of Aloe Vera 

containing many minerals, vitamins important and necessary to Gives hair freshness 

and vitality throughout the day.

How to use: After washing the hair thoroughly with shampoo, gently massage your 

hair using Winny oil treatment cream. Leave it on for 10-15 minutes. Rinse your hair 

well and style as usual.

Available Size: 1000ml.

Packing:  (12 pcs x 1 carton)

HS Code : 33059000000 
Aloe Vera and Olive Extract Wheat & Vitamin E Keratin & Argan Oil

www.winnyjo.com
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 ويني رغوة استحمام  
تمكنت ويني من صياغة منتج جل الاستحمام بروائح عطرية بتركيبة مليئة بالمميزات 
أهمّّها تنظيف الجلد من الغبار والرواسب المتراكمة عليه، مما يسمح للخلايا بالتجديد 
قوامه  الى  بالاضافة  الأعصاب  وتهدئة  الاسترخاء  على  المساعدة  إلى  بالإضافة  

الإنسيابي ، ما يمنح البشرة الملمس الناعم والمرونة العالية .  

Winny Shower Gel 
Winny was able to formulate the shower gel with the smell with a formula full of fea-

tures, the most important of which is cleaning the skin from the dust and sediment ac-

cumulated on it, allowing cells to regenerate in addition to helping to relax and soothe 

the nerves in addition to its smooth texture, giving the skin a soft texture and high 

flexibility.

Available Size: 800 ml. 

Packing:  (12 pcs x 1 carton) 

HS Code :   34022000000
Shower Gel Melon Shower Gel Rose

إسفنجة  على  ويني  الاستحمام  جل  من  قليلة  كمية  توضع  الاستعمال:   طريقة 
ى تساعد على إضفاء 

ّ
الاستحمام المبللة بالماء، ثمّّ يفرد على الجسم ويدلك بلطف حتّ

الرغوة على الجلد , يغسل الجسم جيدا بالماء . 

How to use: Apply a small amount of Winny shower gel to the bath sponge damp-

ened with water, then apply to the body and massage gently to help spread the foam 

to the skin.  Wash the body thoroughly with water.
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 ويني بودي سبلاش  
اجعل كل لحظة تتألق ، مع عطر إدماني يشع من البداية إلى النهاية مثل النجوم في 
الاستخدام  من  الحب  في  ستقع   ، خفيف  أو  كثيف  بشكل  برشه  قمت  سواء  الأعلى. 
الأول. توفر الزجاجة المصممة بعناية والمضخة المتطورة تغطية رائعة ، بينما يغذي 
رذاذ التانجيلو السكرية الملطف الذي تم اختباره من قبل أطباء الجلد البشرة للحصول 

ا مع ثبات طويل الأمد
ً

على العطر الأخف والأكثر انتعاش

Winny Body Splash
Make every moment shine, with an addictive fragrance that radiates from start to fin-

ish like the stars above. Whether you apply liberally or mist lightly, you’ll fall in love 

from the first use. Our carefully crafted bottle and sophisticated pump provide great 

coverage, while dermatologist-tested conditioning aloe mist nourishes skin for the 

lightest, most refreshing fragrance.

Available Size: 200ml 

Packing:  (12 pcs x 1 carton) 

HS Code :   Body Splash Body Splash Body Splash Body Splash

www.winnyjo.com
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 ويني سائل غسيل الأيدي المركز  
ومفعمة  وناعمة  نظيفة  ويجعلها  والبكتيريا  للأوساخ  بإزالته  ببشرتك  يعتني 
انتعاش  لتعطيك  التوت  برائحة  يتميز  الحساسة،  البشرة  على  حتى  لطيف  بالانتعاش، 

بالحيوية، متعادل الحموضه.

Winny Concentrated Liquid Hand Wash
 Take care of your skin by removing dirt and bacteria and makes it clean, smooth and 

refreshed, Gentle even on sensitive skin, It features a raspberry scent to give you a 

vibrant freshness and Neutral acidity.

Available Size: 500 ml. 

Packing:  (12 pcs x 1 carton) 

HS Code :   34022000000

Pomegranate Berry Coco-Nut Sea Breeze

ويتم  اليد  راحة  في  ويني  سائل  من  قليلة  كمية  وضع  يتم  الاستعمال:   طريقة 
فركها وغسلها بالماء جيدا.

How to use: Put a small amount of Winny liquid in the palm of your hand and 

rubbed, wash it with water thoroughly.

www.winnyjo.com
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 ويني معطر قصب
سوف تسعدين بمجموعة معطر الجو هذا - فهي تتضمن زجاجة، وعيدان 
ضفي 

ُ
للرائحة أن تجذب الضيوف وتُ الرواق، حيث يمكن  . ضعيه في  قصب 

 على المنزل.
ً
 ترحيبياً

ً
جواً

Winny Reed Diffuser
you’ll be glad of this diffuser set - it includes a bottle, reed sticks . Set it in 

your hallway, where the scent can entice house guests and create a wel-

coming ambiance.

Available Size: 130ml  

Packing:  (12 pcs x 1 carton) 

HS Code :   
Gum Mango Tutti Frutti

www.winnyjo.com
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 ويني مساعد الشطف
التي تلطخ غسالة  السيئة  الماء  بقع  يحارب  الدورة، فهو  نهاية  أطباقك في  إلى  الوصول  الطعام والشراب من  الشطف جزيئات  يمنع مساعد 

 من وجود بقايا أو شحوم أو خطوط ماء.
ً
الأطباق وأدوات المطبخ، ستخرج أدوات مطبخك لامعة في كل مرة، بدلا

ويني مسحوق تنظيف الأطباق - بديل الأقراص
يمنحك مسحوق منظف غسالة الأطباق ويني قوة التنظيف العميق التي تحتاجها لإزالة بقع الطعام الصعبة. يتمتع مسحوق الأطباق - بديل 
الأقراص  الخاص بنا بقدرة نقع مسبقة تسمح للبقع بالشطف بسهولة دون ترك أي بقايا. يعمل منظف مسحوق ويني القوي هذا بجد ليمنحك 

الأطباق النظيفة المتألقة التي كنت ترغب فيها.

ويني ملح غسالة الصحون
ا في جميع الأوقات. في بعض غسالات الأطباق، يوجد ضوء أحمر يومض 

ً
للحصول على أفضل أداء لغسل الأطباق، احتفظ بخزان الملح ممتلئ

ا لذلك عند حدوث ذلك.
ً

عندما تكون مستويات الملح منخفضة. تأكد من إعادة ملء الملح وفق
يساعد ملح غسالة الأطباق ويني في جعل الماء العسر ناعمًًا في غسالة الأطباق - لا مزيد من البقع البيضاء على أطباقك. يساعد على تجنب 
ترسبات الحجم على الأطباق وفي غسالة الأطباق. يساعد على إزالة عسر الماء الذي له تأثير سلبي على نتائج أداء غسالة الأطباق. يجعل الماء 

ناعمًًا. يحسن لمعان الأطباق. ملح غسالة الأطباق النهائي مضمون خاليًًا من البقايا.

Winny rinse aid
Rinse aid prevents food and drink particles from ending up on your dishes at the end of the cycle It fights nasty water spots 
that stain both your dishwasher and your kitchenware.
Your kitchenware will come out sparkly every time, rather than having residue, grease or water streaks.

Winny dishwasher powder cleaner
Winny Powder dishwasher detergent gives you the deep cleaning power you need to remove tough food stains.
Our dishwasher powder holds pre-soaking power that allows stains to rinse off easily leaving no residue.
This powerful Winny Powder detergent works hard to give you the sparkling clean dishes you’ve been wanting.

Winny dishwasher salt
For best dishwashing performance keep salt tank full at all times. In some dishwashers, there is a red light that blinks when 
the salt levels are low. Make sure to re-fill salt accordingly when that happens.
Winny dishwasher salt helps in making hard water soft in your dishwasher - no more white spots on your dishes. It helps 
avoid scale deposits on the dishes and in the dishwasher. Helps remove water hardness that has a negative effect on the 
dishwasher performance results. Makes water soft. improves shine of the dishes. finish dishwasher salt is guaranteed free 
from residues.

Available Size: 500ml.+ 1K + 1K 

Packing:  (12 pcs x 1 carton) 

HS Code :   34029019

Winny dishwasher salt
Winny dishwasher 

powder cleaner
Winny rinse aid

www.winnyjo.com
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 ويني  ملطف الجو المركز
ملطف ومعطر الجو المركز من ويني يمنح بيتك رائحه عطرة تدوم طويلا وتقضي على 

الروائح الكريهة , امنحي منزلك اجواء عطرة كأجواء الطبيعه الخلابة .

Winny Concentrated Air Freshener
Concentrated Air freshener from Winny gives your home a fragrant smell that lasts 

long and eliminates unpleasant odors, give your home a fragrant atmosphere like the 

atmosphere of picturesque nature.

Available Size: 125ml. 

Packing:  (12 pcs x 1 carton) 

HS Code :    Air Freshener Jasmin Air Freshener Lavender Air Freshener Pine

طريقة الاستعمال:  يضاف من أربع الى ثمان نقاط من معطر ويني في زوايا المنزل 
، المرحاض أو في السيارة لإضافة رائحه منعشة للمكان .

How to use: Add from four to eight drops of Winny Concentrated Air Freshener in 

the corners of your home , the toilet, or in the car to add a refreshing scent to the place.

www.winnyjo.com
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 ويني معطر عام مركز متعدد الاستخدامات
النظافة  على  للحصول   

ً
كافيا يعد  لم  وحده  والصابون  الماء  استخدام  أنّ  نعلم 

الحاجة  لهذه   
ً

تلبية لذا  الأسرة،  أفراد  جميع  يفضلها  التي  العطرة  والرائحة  المطلوبة، 
ويني  من  الأرضيات  معطر  لكِ  نقدّم  والأسطح  الأرضيات  معطرات  لاستخدام  المُلحة 
بروائح متعددة  لإضفاء الروائح الذكية في كافة أنحاء البيت ليشعر ساكنوه بالإنتعاش 

والنظافة.

Winny Multi-Purposes Freshener Concentrated 
We know that the use of soap and water alone is no longer enough to get the required 

hygiene, and the fragrance smell preferred by the whole family, so to meet this urgent 

need for the use of floor and surface fresheners, we offer you flooring fragrant from 

Winny multiple scents to impart smart smells throughout the house to feel its resi-

dents refreshed And cleanliness.

Available Size: 700 ml - 1000 ml

Packing:  (12 pcs x 1 carton) 

HS Code :   34022000000 Jasmine Pine Lavender

www.winnyjo.com



22 PAGE www.winnyjo.com

 ويني معطر عام مركز متعدد الاستخدامات
معطر عام متعدد الاستخدامات من ويني صممت لتحسين مزاجك وتعطير جو منزلك، 
بالإضافة إلى أنها تساعد على تخفيف التوتر والشعور بالاسترخاء كما تزيد من معدلات 
ينعكس  مما  المنزل  أرجاء  في  الدفء  على  تبعث  برائحة  وتزودك   ، والطاقة  النشاط 

عليك وعلى جسدك بشكلٍٍ إيجابي.

Winny Freshener Multi-Purposes Concentrated 
Winny Freshener Multi-Purposes Concentrated with scents is designed to improve 

your mood and the atmosphere of your home, in addition to helping to relieve stress 

and a sense of relaxation as well as increasing activity and energy levels. The scents 

stimulate the brain cells to provide you with a warm smell throughout the home, which 

will reflect on you and your body in a positive way.

Available Size: 500ml. 

Packing:  (12 pcs x 1 carton) 

HS Code :   34029019
Jasmine Orchid Lavender
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 ويني سائل غسيل الصحون المركز 
الكثير  بين  من  الجيد  الجلي  سائل  اختيار  على  مقدرتهم  عدم  من  منا  كثيرون  يعاني 
يتميز  الذي  المركز  الصحون  غسيل  سائل  ويني  إليك  قدمنا  لذلك  المتاحة  الخيارات  من 
بمحموعة من الروائح الفواحة , يعمل ويني سائل غسيل الصحون على حماية يديك من 
الجفاف لاحتوائه على نسبة من المرطب , يتميز منتجنا ايضا بتركيزه العالي مما يجعله 
والاوساخ  والدهون  البقع  إزالة  من  ليتمكن  عالية  برغوة   

ً
أيضا يتميز  و  توفيري  منتج 

بسهولة.

Winny Concentrated Dish Washing Liquid  
Many of us suffer from the inability to choose a good dishwashing liquid from the 

many options available; We introduced you Winny Dishwashing Liquid Concentrated 

which is characterized by a range of aromatic scents, Winny Dishwashing Liquid works 

to protect your hands from dryness because it contains a percentage of moisturizer, 

our product is also characterized by high concentration making it a savings product 

and also features high foam to be able to remove stains fat and dirt easily.

Available Size: 700  ml - 2700 ml

Packing: 700ml (12 pcs x 1 carton)

                     2700ml (6 pcs x 1 carton) 

HS Code :   34022000000

Lemon 1 L Lavender 1 L Lemon 2 L Lavender 2 L

www.winnyjo.com
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 ويني مزيل البقع الشامل

الطبيعي؟  وضعها  إلى  وإرجاعها  الملابس  عن  البقع  إزالة  كيفية  عن  تتساءلين  ربما 
 من البقع 

ً
يساعدك مزيل البقع من ويني على إزالة جميع أنواع البقع والأوساخ  ابتداءا

التي يمكنك رؤيتها بوضوح بما في ذلك البقع الصعبة وحتى البقع الأصغر التي قد لا 
تلاحظينها قبل الغسيل كما يتميز مزيل ويني بقدرته التنافسية العالية نظرًا لفعاليته 

العالية في التنظيف بالإضافة لرائحته القويّة الفوّاحة.  
الدهون والشحوم والزيوت والبقع والصدأ والحبر عن  الشامل لازالة  البقع  ويني مزيل 
وأواني  والشوايات  والافران  المطابخ  وتنظيف  البيضاء  والملابس  والسجاد  الموكيت 
والاطارات  والبلاستيك  والكروم  ستيل  والستينلس  والسيراميك  والحمامات  الجلي 
والماتورات والماكينات الصناعية وتنظيف المستودعات وكراجات السيارات من الزيوت 

والدهون بسهولة.

Winny Super Power Degreaser  
You may be wondering how to remove stains from clothes and return them to normal? 

Winny super power degreaser helps you to remove all kinds of stains and dirt from 

stains that you can see clearly, including tough stains to even smaller stains that you 

might not notice before washing.

Winny super power degreaser, removing grease, oils, stains, rust, ink on carpets, 

white clothes, cleaning kitchens, ovens, grills, glazes, bathrooms and ceramics Stain-

less steel, chrome, plastic, tires, motors, industrial machinery, oil removal from paved 

roads, cleaning warehouses and oils in garages .

Available Size: 700  ml

Packing:  (12 pcs x 1 carton) 

HS Code :   34022000000

Super Power

www.winnyjo.com
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 ويني منظف وملمع الزجاج
ملمع  ويلز  يمنحك   , فائقة  تنظيف  قدرة  مع  بسرعة  وتمسح  تنتشر  الفريدة  التركيبة 
على  استخدامه  ويمكنك  الزجاجية،  الأسطح  لجميع  البقع  من   

ً
خاليةً نظافة  الزجاج 

الرخام، والجرانيت، ونوافذ الحماية من الأشعة فوق  العديد من الأسطح الأخرى، مثل 
البنفسجية، والإكسسوارات، والبلاط، والبلاستيك، والفينيل، يزيل البقع الدهنية بدون 

ترك أثر.

Winny  Glass Cleaner
The unique formula spreads and wipes quickly with superior cleaning ability, Wells 

Glass Polish gives you a stain-free cleaning for all glass surfaces, and you can use it 

on many other surfaces, such as marble, granite, UV protection windows, accessories, 

tiles, plastic, and vinyl, It removes greasy stains without leaving a trace.

Available Size: 650ml. 

Packing:  (12 pcs x 1 carton) 

HS Code :    34059090
Glass Cleaner

بقطعة  يمسح  ثم   , تنظيفه  المراد  السطح  على  ويني  يرش  الاستعمال:   طريقة 
قماش نظيفة وجافة.

How to use: spray wales on the required surface , Wipe it off with a clean, dry cloth
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 ويني مزيل الرواسب الكلسية
بتركيبته الفريدة التي تجعل مرحاضك يمتاز بالنظافة الفائقة والبريق اللامع والتطهير 

الفائق.
- اقصى تغطية للمرحاض

- يزيل البقع الصعبة
- ينظف اسفل الحواف ومجرى المياه

- يمنح المكان رائحه عطره

Winny Limescale Remover
Unique formula leaves your toilet perfectly clean , shiny and disinfected .

- Maximum bowl coverage. 

- Removes tough stains.

- Clean above and below the waterline.

- Pleasant fragrance .

Available Size: 750ml. 

Packing:  (12 pcs x 1 carton) 

HS Code :    34029099 

Limescale Remover

طريقة الاستعمال: 
 -1 نوصي بارتداء قفازات عند تنظيف قاعدة الحمام

-2 ارفعي غطاء مقعد حوض المرحاض بعناية ووجهي الفوهة تحت حافة الحوض.
-3 اضغطي و رشي ببطؤ على جميع أنجاء الحوض الداخلية مما يتيح للسائل ان يغطي 

الحوض بالكامل.
-4 للحصول على افضل النتائج اتركيه لمدة 30 دقيقة ثم استخدمي فرشاة التنظيف 

وبعدها قومي بدفق المياه , اتركيه طوال الليل للتخلص من البقع الصعبة.
-5 يرجى غسل اليدين والبشرة المكشوفة بعد الاستخدام وقبل تناول وجبات الطعام. 

How to use: 
1- We recommend that you wear gloves while you clean your toilet bowl .

2- Carefully lift up the toilet seat cover and direct the nozzle under the edge of the 

bowl

3- Squeeze and spray slowly all over the inner bowl, allowing the liquid to completely 

cover the bowl.

4- To get the best results, leave it on for 30 minutes, then use cleaning brush, and then 

flush the water. Leave it overnight for tough stains.

5- Please wash hands and exposed skin after use and before eating meals.

www.winnyjo.com
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 سائل متطور لغسيل الملابس
قد يكون العثور على سائل غسيل للملابس موثوق به يحافظ على لمعان غسيلك أمرًا 
صعبًا. إن منظف الغسيل هذا سيبقي الملابس الملونة نابضة بالحياة وسيترك عائلتك 
الملابس.  على  ولطيف  البقع  على  قاس  إنه  وتكرارًا.  مرارًا  ومنتعشة  نظيفة  بملابس 

توفر التركيبة فائقة التركيز لهذا المنظف إزالة رائعة للبقع ، وعناية بالأقمشة . 

Advanced Laundry Detergent  
Finding a reliable laundry detergent that will keep your laundry shiny can be difficult. 

This laundry detergent will keep colorful clothes vibrant and leave your family in clean 

and fresh clothes again and again. It’s tough on stains and gentle on clothes. The ul-

tra-concentrated formula of this detergent provides outstanding stain removal and 

fabric care.

Available Size: 3 L. 

Packing:  (12 pcs x 1 carton) 

HS Code :   34022000000

Power Gel Flower

www.winnyjo.com
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 ويني معطر الملابس والمنسوجات 
بالخفة  جديد  احساس  لها،  مثيل  لا  التي  ويني  ونعومة  برقة،  وثيابك  نفسك،  دللي 

والنعومة، تشعرين به مع إنتعاش ويني - ويني يعتنى بملابسك.
- يفك التشابك في أنسجة الأقمشة الناتج عن عملية تكرار الغسيل.

.
ً
 يدوم طويلا

ً
- يمنح الملابس نعومة عميقة وانتعاشا

- يقلل من ظاهرة التماسك الاستاتيكي في الأقمشة ويسهل كيها.
- يقلل من اهتراء الملابس فيحافظ على رونق ولون الملابس لمدة أطول.

Winny Freshener 
Pamper yourself, your clothes with the delicacy, and the unparalleled softness of Win-

ny, a new sense of lightness and softness, you feel with the freshness of Winny - Winny 

takes care of your clothes.

- Winny cares for your clothes.

- Gently untangle fibers resulted from repeated washing.

- Gives deep down softness to fabrics and longer lasting freshness.

- Makes ironing easier and eliminates static cling.

- Reduces wear and tear and Maintains shape and color for longer period.

Available Size: 800ml . 

Packing:  (12 pcs x 1 carton) 

HS Code :    34022000000 

Fabric Softener Fabric Softener Fabric Softener Fabric Softener

ماء  إلى  ويني  اضيفي  الرأسي:  التحميل  ذات  الغسالات  في  الاستعمال:   طريقة 
الشطف النهائي بإستعمال غطاء العبوة لتحديد الكمية المناسبة .

في الغسالات ذات التحميل الأمامي: اضيفي ويني في المكان المخصص له في الدرج

How to use:  For top-loading washing machines: Add Winny to the final rinse water 

by simply using the cap.

For front-loading washing machines: Pour Winny into the specified area in the drawer.
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 ويني سائل غسيل الملابس الداكنة
والأناقة،  الفخامة  من  لمسة  لطلتك  تعطي  فهي  خاص،  سحر  السوداء  للملابس 
الألوان  باقي  مع  تنسيقها  ل 

ُ
يَسه وكذلك  وأطول،  أنحف  إظهارك  على  وتساعد 

الملابس  هي  السوداء  الملابس  أن  من  وبالرغم  للخطأ.  مجال  أي  دون  والنقشات 
على  فالحفاظ  يتجنبها،  البعض  تجعل  بها  العناية  فإن  النساء،  معظم  عند  المفضلة 
أفضل  اليوم  لك  أحضرنا  لذلك  المرأة.  تواجه  التي  المهمات  أصعب  من  يعد  لونها 

المنتجات من ويني  لغسل الملابس السوداء.

Winny Black & Dark Laundry  
Black clothes have a special charm, as they give your look a touch of luxury and ele-

gance, and help to appear thinner and longer, as well as easy to coordinate with other 

colors and engravings without any room for error. Although black clothes are the fa-

vorite clothes for most women, taking care of them causes some to avoid them, so pre-

serving their color is one of the most difficult tasks facing women. So today we brought 

you the best products from Winny for washing black clothes.

Available Size: 1000 ml.

Packing:  (12 pcs x 1 carton) 

HS Code :   35022000000
Power Gel Flower
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 ويني مزيل البقع  
البقع  يقاوم  للغاية  وعطرة  مميزة  رائحة  يعطي  المضاعفة  بالقوة  البقع  مزيل  ويني 
بشكل كبير ويستطيع إزالة أقوى البقع من خلال غسله واحدة ، يجعل الغسيل ناصع 
البياض ، يمنع من التصاق البقع في الملابس ، ينزع البقع من الملابس المختلفة حتى 

الملابس البيضاء والقطنية الصعبة.

Winny Stain Remover  
Winny Double Strength Stain Remover gives a distinctive and very fragrant smell that 

resists stains greatly and can remove stains through one wash, makes the white bright, 

prevents stains from sticking to clothes, removes stains from different clothes, even 

difficult white and cotton clothes.

Available Size: 700ml - 900ml . 

Packing:  (12 pcs x 1 carton) 

HS Code :    34022000000 
Double Strength Remover 

طريقة الاستعمال:  ويني مزيل البقع – القوة المضاعفة :وضع مزيل البقع من كلا 
الجهتين على الملابس للحصول على نتيجة أفضل .

ويني مزيل البقع - قوة الاوكسجين الثلاثية : رش الرغوة من كلا الجهتين على الملابس 
للحصول على نتيجة أفضل.

How to use:  Winny Stain Remover Oxi Action : spray foam from both sides on 

clothes to get a better result, and then put it in the washing machine.

Winny Stain Remover – Double Strength : apply stain remover on both sides of the 

clothes to get a better result.
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